

Top Thema: NDMA - Malteurop Best Practice

Prävention

Malteurop beheizt alle Darren in den Betrieben indirekt

Malteurop betreibt eine vorbeugende Wartung des Heizsystems inkl. Dokumentation

Malteurop besitzt technische Einrichtungen zur kontinuierlichen Überwachung mit automatisierter Abschalteneinrichtung bei Erreichen des Grenzwertes

Malteurop analysiert engmaschig jede Darre im Rahmen des Food-Safety-Kontrollplans auf NDMA

Malteurop führt eine Sicherheitsschwefelung bei jedem Darrvorgang durch. Dokumentation des Schwefelbrandes mittels Online-Aufzeichnung der Schwefel-Brenntemperatur

Malteurop analysiert jede Dunkle oder Münchner Malzcharge auf NDMA

Malteurop hat NDMA fest im HACCP -System verankert

Sicher ist sicher!
Malteurop NDMA
Prävention

Größtmögliche
Produktsicherheit
für unsere Kunden durch
methodische
NDMA Prävention

Main Topic: NDMA - Malteurop Best Practice

Prevention

At all Malteurop plants, all kilns are indirectly heated

Malteurop practice preventive maintenance of the heating system with documentation

Malteurop owns technical facilities for continuous monitoring with an automated disconnecting device, when reaching critical value

Malteurop does continuous analysis of the kiln to the NDMA value in the framework of the food-safety-controlplan

Malteurop executes a safety-sulphuring of every kiln. The temperature of the burning sulphur will be documented online for every production unit in the kiln

Malteurop analyses every production unit of dark or Munich Malt to NDMA value

Malteurop gives NDMA a fixed position at HACCP -System

Play it safe!
Malteurop NDMA
Prevention

High level on product
safety for our customers
by methodical
NDMA Prevention